
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 14. prosince 2021 (MS Teams) 
 

 

Přítomni:      prof. Kočí, doc. Sýkora, doc. Hlinčík, dr. Šír, doc. Ciahotný, doc. Šimáček, doc. 

Kubal, prof. Jeníček, Ing. Juklíčková, Ing. Březina, Ing. Varga, Ing. Šritrová, Šárka 

Dintarová 

Omluveni:    doc. Macák 
 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Připravuje se centrum pro oběhovou chemii v Německu. Pokud by členové kolegia měli témata, 

která by chtěli zpracovat, zaslat p. děkanovi. 

 

Pror. Jahoda 

 Covid na VŠCHT, zatím není situace kritická. 

 

Pror. Vojtěch 

 Úspěšnost VŠCHT v GAČR je 16%. 

 Škola nemá metodiku jak řešit spin-off firmy. Bude se řešit 

 Operační program Jan Ámos Komenský – připravuje se. 

 

Pror. Pospíšil 

 V červnu příštího roku by měl být nábytek do Zikovy ulice, v průběhu léta stěhování děkanátu? 

 Národní centrum kompetence pro oblast chemie – za FTOP se angažují doc. Kubička a doc. 

Pohořelý. 

 

Michal Janovský – odd. komunikace 

 Na studentském veletrhu Gaudeamus byl pokles návštěvníků, naopak zájem o DoD na VŠCHT 

byl velký. Další Den otevřených dveří bude 22. - 23.1. 2022. Pan děkan děkujeme všem 

zúčastněným za FTOP. 

 

Kvestorka 

 Debata o zvyšování tarifů na VŠCHT. 

 

Senát 

 Proběhly volby. Za FTOP a Ústav ekonomiky a managementu bude zástupcem člen Ústavu 

ekonomiky. 

 Nový ústav FTOP (prof. Kočí), senát o tom zatím nemohl hlasovat, bude se projednávat na 

začátku února. 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 4. 1. 2022 online. 

 

 

Informace z KD 

 

prof. Kočí – děkan 

 Vědecká rada fakulty proběhne dne 17. 12. 2021 v 10.00. 16. 12. zašle Ing. Šritrová podklady 

pro jednání. 



 

 

doc. Sýkora – proděkan pro pedagogiku 

 Pror. Jahoda pochválil FTOP za skvělou prezentaci ke Dni otevřených dveří. 

 Od dalšího ak. roku se počítá s tím, že všechna témata DP a BP se nejdříve budou schvalovat 

v SIS, schválení bude na garantech studijních programů. Neschválená témata budou pro 

studenty „neviditelná“. Vždy bude muset být uveden obor práce, pokud bude práce vypsaná pro 

více oborů /studijních programů, bude nutno je duplikovat. Také je třeba zkontrolovat fakultu 

FTOP, nikoliv VŠCHT. Pan proděkan doporučuje poznámku, že práce je vypsaná pro více 

studijních programů. 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 

 Byli navrženi 4 studenti z FTOP na Votočkovo stipendium (Matuštík Ú240, Sikarwar Ú218, D. 

Andreides Ú217, Kejla Ú215). 

 Navrhnout zástupce do modulu hodnocení vysokých škol 17+. Za FTOP zřejmě ne, doc. 

Hlinčík zašle podrobnosti. 

 VIGA, podávání přihlášek začalo 1.12. a končí 14.1. 2022. Týká se badatelských a oborových 

grantů.  

 Schůze fakultní grantové komise. V naší fakultní rezervě zbývá 85. – 88.000,- Kč. Návrh 

rozdělení zaslal doc. Hlinčík. 

 Zveřejňování mimořádných stipendií. Výše stipendií je z hlediska GDPR sporná. Na stránkách 

bude zveřejněn pouze objem peněz. 

 

dr. Šír – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

 DoD bude také virtuální. Proběhne schůzka s prorektorkou Rumlovou a oddělením 

komunikace. 

 Práce na projektech Inovation Capacity Building for Higher Education. Spolupráce FTOP 

s FPBT. Jednáních se zúčastní doc. Kubička. 

 Kreditová mobilita. 

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 Proběhla SVK, komunikace se studenty byla skvělá. 
 Čerpání fondů, rozpočet ústavů, proběhla diskuze. 
 

Ústav 216 (doc. Ciahotný) 

 Nový program „Omezování klimatických změn“ – je přepracován, vygenerován akreditační 

spis, přeposlán předsedovy akademického senátu pro znovu projednání. 
 Časopis Paliva, koncem prosince vyjde další číslo. 
 Projednána žádost o změnu školitele specialisty u studenta DSP Víta Šrámka. 
 

Ústav 217 (prof. Jeníček) 

 Prof. Jeníček požádal pana děkana o dřívější vypsání výběrového řízení na vedoucího ústavu 

217. 
 

Ústav 218 (doc. Macák) 

 

Ústav 240 (doc. Kubal) 

 Doc. Kubal přednesl a doporučil žádost dr. Vurma o atestaci do vyšší platové třídy. 
 

Senát (Ing. Varga) 

 Proběhly volby kandidáta na děkana FTOP – byl zvolen prof. Jeníček. 
 Proběhly volby do studentské části senátu. 
 

 



Ing. Šritrová  

 Témata DSP prací musí být zadána do systému do 31.12. 2021. 
 

 

Různé 

 Doc. Hlinčík – zda platí, že studenti budoucího nového ústavu (prof. Kočí) budou pod 

oborovým grantem Ú240? Ano, zatím vše platí. 
 Dr. Třešňáková zaslala požadavek panu děkanovi – studenti by chtěli, aby se magisterské 

studentské programy více představily studentům. Garanti studijních programů byli osloveni, 

zda připraví nějakou prezentaci. 
 

 

 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana bude 4. 1. 2022 online (MS Teams). 

 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


